
 

Tid HVAD handler punktet om Info/dialog/beslutning - 
bilag 

Hvem 

17-17.05 Godkendelse af dagsorden Beslutning Alle 

Referat: 
Godkendt  

17.05- Opfølgning på beslutninger fra 
mødet d 18.01.23 

 Alle 

Referat: hvad/hvilke punkter skal på kommende skolebestyrelsesmøde 
 

 Budget 2023 
Bilag vedlagt 
Bestyrelsen ønsker at drøfte 
antal elever til kommende 
skoleår 
Her fra ref fra d 18.01.23: Skolen 
har modtaget budget til 73 
elever. Aktuelt har skolen 71 
elever. Hvis nuværende antal 
elever fremskrives efter august 
2023 minus de elever, der 
afslutter grundskolen plus seks 
nye elever i kommende 0.klasse 
så ender vi på 72 elever fra 
august 2023. Bestyrelsen vil 
drøfte dette scenarie og vender 
tilbage. 

Præsentation og drøftelse Tove, Lisette, 
Lisbet og alle 

Referat: Bestyrelsen ønsker max 7 elever i hver klasse i indskolingsklasserne. 0.klasse gerne kun 6 elever. 
Vedr. Udskolingsklasserne så er bestyrelsen åbne for forslag fra ledelsens side om forøgelse af antallet af 
elever i de ældste klasser ud fra overvejelser om bedre sammenhæng, bredde osv.  
Bestyrelsen ønsker at vide om elever, der indskrives på skolen i løbet af grundskoleforløbet kommer i 
trivsel og om det er voldsomt forstyrrende for klasserne at indskrive nye elever. Skolen har positive 
erfaringer med at indskrive elever. Det kan tage tid at få eleverne i god trivsel og reduceret skema kan 
være påkrævet i perioder.  
 

 
 

Helhedsrenovering, 
modernisering, genhusning – 
aktuel viden om forløb, evt 
spørgsmål eller andet til 
projektansvarlig og et ønske fra 
skolen om to virtuelle 
undervisningsdage, hvor 

Punktet er udskudt fra d 
18.01.23 

Lisbet 

 Referat fra skolebestyrelsesmøde 

SB møde 29.03.23 kl. 19 - 20 på Peder Lykke Skolen 

Medl. Forældrerepræsentanter: Ane Kirstine Mølgaard Mathiasen, Tove McDonald, 

Christine Ejdesgaard Esbensen, Jacob Biilmann Christensen, Nanna Sverrild, 

George Frölich 

 

Suppleanter:  Anette in Sook Holmen 

 

Medarbejderrepræsentanter: Jeanne Eriksson (Pædagog), Jens Viby (Lærer), 

Siri B. Helleren (KKFO-leder) Lisette Ørsted (souschef) 

 

Ordstyrer 
Referent 
Afbud 

Nanna 
Lisbet 
Jens 



medarbejdere, der ikke 
underviser virtuelt - pakker ned 
og pakker ud 

Referat: Der er ikke nyt vedr helhedsrenoveringen. Skolen afventer fortsat hvilke krav, der bliver til 
faglokaler. Bestyrelsen drøfter og accepterer skolens ønske om to undervisningsdage, der afvikles 
virtuelt. De lærere og pædagoger, der ikke er optaget af undervisning, pakker ned og pakker ud. Det er 
vigtigt at dato’er meldes ud snarest. Bestyrelsen rykker for et svar på hvornår helhedsrenoveringen 
starter. Personalet ønsker at flytningen sker i november. Der er en bekymring i forhold til om hele 
renoveringen rykker langt ind i det nye år. 
 

Børnemiljøvurdering Alle elever har fået tilbudt at 
deltage i spørgeundersøgelsen 

info Siri 
 

Referat: BMV er færdig og lægges nu på hjemmesiden. Pædagoggruppen har anvendt elevernes 
besvarelser i forhold til tilrettelæggelse af aktiviteter og støtte op om fællesskaber. Spørgsmålene blev 
gennemgået for eleverne. Det at deltage i en undersøgelse anvendes til at øve eleverne i delagtiggørelse 
i egen og fællesskabet trivsel. 

   Alle 

Referat:  
 

    

Referat:  
 

    

Referat: 
 

    

Referat: 
 

    

Referat: 
 

 

 INFO kort fra: 

• Ledelsen 

• Skolebestyrelsen 

• Medarbejdere 
 

Info  Respektive 
ansvarlige 

Referat: medarbejderrepræsentanterne gør opmærksom på at især KKFO’en er ramt af fravær. 
Personalet er presset men hjælper hinanden godt. Alle ser frem til påskeferien.  
 

 

Punkter til kommende møder: 


